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   Broj:0101-35/2 

 
Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
           sa  6. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 03., 04. i 10. marta 2010. godine u Velikoj sali  
Skupštine opštine Budva  
 

Sjednica je počela u  10,25 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan      12. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido      13. Mitrović-Milić Anita 
3. Backović Mihailo      14. Nikolić Duško 
4. Vujičić Božidar      15. Pejović Mijomir 
5. Vučetić Vesna      16. Popović Srđa 
6. Gregović Jovan      17. Rađenović Krsto 
7. Dapčević Branislava     18. Srzentić Jelena 
8. Delić Radovan      19. Stojanović Marina 
9. Duletić Srđan      20. Trnski Igor 
10. Đurić Marko      21. Hadžić Dragan 
11. Zec Marko       22. Džaković Stevan 
                                     
                                                                                                

     ODSUTNI ODBORNICI: 
 

 1.Vujović Đorđije      6. Mihović Rajko 
 2. Vuković Marko      7. Petković Ante 
 3. Vučković Nikola      8. Pinjatić Đorđe 
 4. Kotarac Tijana      9. Pribilović Đorđije 
 5. Marotić Danijela      10. Tičić Milan 
      

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine,         
-  potpredsjednici Opštine, 
-  glavni administrator, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja,  
- g-đa Aleksandra Marić, predstavnica Foruma MNE i 
- g-din Tomislav Erstić, predstavnik WTE Wassertechnik GmbH. 
 

Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 

 
 

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigle odbornice Tijana 

Kotarac i Danijela Marotić, tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
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Odbornicima Božidaru Vujičiću, Mijomiru Pejoviću i Stevanu Džakoviću dostavljeni su odgovori na 

odbornička pitanja, u skladu sa Poslovnikom.   
 
Odbornik Mijomir Pejović je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
1. „ Kada će nadležne službe reagovati i postupiti po odluci nadležnog Ministarstva i poništiti 
 građevinsku dozvolu, koja je izdata suprotno urbanističkim parametrima DUP-a Bečići, a odnosi se na 
izgradnju stambenog objekta na urbanističkoj parceli 105.8 u okviru kat. parcele 455 KO Bečići“? 
 
Odbornik Stevan Džaković je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
1. „Da li je bilo nezakonite uplate novca od strane JP „Morsko Dobro“ na račun Prve banke ili ne“? 
 
Odbornik Božidar Vujičić je postavio dopunska odbornička pitanja:  
1. „Kada će Kabinet predsjednika javno na sajtu Opštine Budva objaviti spisak dužnika po osnovu 

duga za komunalije“? 
2. „Da li Opština Budva namjerava da nastavi sudski spor protiv HTP „Budvanska Rivijera“ ili ne“? 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Ante 

Petković i Đorđije Vujović, tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 
Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Stevan Džaković, Jovan Gregović, Mijomir 

Pejović, Mihailo Backović, Srđa Popović, Ante Petković, Tijana Kotarac, Božidar Vujičić, Krsto Rađenović  i 
Đorđije Vujović. 

 
Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase: 
1. „Da li će opština Budva preduzeti radnje u cilju ispravljanja mahinacija, povratka u svoje 

vlasništvo 
 više hiljada m2 opštinskog - državnog zemljišta, koje je od 80-tih godina do sada oteto i nezakonitim 
rabotama prepisano na privatna lica na ostrvu Sv. Nikola, i da li će odgovorni u katastru za ova 
krivična djela snositi zakonske posljedice“? 
2. „Šta će Opština uraditi da spriječi uzurpaciju i krađu svoje imovine, a radi se o krađi više desetina 
kubika pijeska sa plaže od strane izvjesnog Rafailovića i deponovanja na ostrvu Sv. Nikola, gdje je 
izvršio pripremne radove za gradnju objekta na državnoj-opštinskoj zemlji? Šta će opština uraditi da 
zaustavi ove krivične radnje i sankcioniše počinioce“? 
 
Odbornička pitanja odbornika Jovana Gregovića glase: 
1. „Koliko će sve ukupno da košta investicija petrovačkog šetališta i koliko to iznosi po m2“? 
2. „Koliko je sve ukupno kreditno zadužena Opština Budva“? 

 
Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase: 
1. „Koliki je iznos do sada Opština Budva platila za skladištenje opreme za Aqua park Luci Bar“? 
2. „Kada će moći da se naspe sledeći sloj asfalta na Topliškom putu“? 

 
Odbornička pitanja odbornika Mihaila Backovića glase: 
1. „Koliko je plaćeno za Izvještaj revizorske kuće za izvršenje Budžeta za 2008. godinu i da li im je  
umanjeno od ukupno dogovorene cijene“? 
2. „Kolika je nadležnost gradonačelnika i da li načelnik Komunalne policije jedini ima diskreciono 

pravo  
da određuje mjere koje će se preduzeti prilikom rušenja nelegalnih objekata? Da li je za predsjednika 
Opštine i službe u opštini prihvatljivo selektivno djelovanje komunalne policije u opštini“? 
 
Odbornička pitanja odbornika Srđe Popovića glase: 
1. „Koja je to urbanistička parcela koja pripada srednjoj školi „Danilo Kiš“ u okolini škole“? 
 
Odbornička pitanja odbornika Anta Petkovića glase: 
1.  „Zašto je ulica od Crvene zgrade do Savičića mosta skraćena za oko 1m i prokopana kada nije u  
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 mogućnosti da se završi? Da li će se osposobiti put od Hotela „Park“, pored vila do tunela“? 
2.  „Da li postoji javni put pored Slovenske plaže i pored Jadranskog sajma do plaže i do šetališta“? 
 
Odbornička pitanja odbornice Tijane Kotarac glase: 
1.  „Da li Opština može da uslovi izvođača radova ili investitora da se poruši ono što je bilo dograđeno 

na  
zgradi pored puta na Vidikovcu“? 
2.  „Na koji način će izvršna vlast uspjeti da nadoknadi plate odbornicima za posljednih 11 mjeseci“? 

 
Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 
1. „Jesu li staze i saobraćajnice kroz urbanističku parcelu S1 DUP-a „Budva-Centar“ (turističko 

naselje  
Slovenska plaža) javne staze, čiju izgradnju treba da izvrši Opština Budva i da budu u javnoj upotrebi, 
ili su to tzv. „interne staze“? 
2. „Šta izvršna vlast planira da uradi u slučaju da se preostali dio novca (oko 4.000.000,00 €) 

najhitnije  
uplati na račun Opštine od prodaje opštinskog zemljišta u urbanističkim parcelama 10.b i 10.c DUP-a 
„Budva-Centar“? 

 
Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase: 
1.  „Kada će se odpočeti sa radovima na pasarelama na bulevaru u Budvi“? 
2.  „Kada će se odpočeti sa radovima na ulici od Dionisija Mikovića do crkve Sv. Nikole u Bečićima“? 

 
Odbornička pitanja odbornika Đorđija Vujovića glase: 
1. „Koji je na pravni status postrojenja za desalinizaciju morske vode i da li je izvršeno poravnanje  
između Montenegro osmoze – WTE – Opština Budva“? 
2. „Ko sve duguje Opštini Budva po osnovu donešenih odluka o ustupanju opštinske zemlje, odnosno 
parcelacije po DUP-u“? 

 
Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 5. 

sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 28. i 29. decembra 2009. godine. 
 

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 5. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 28. i 29. decembra 
2009. godine. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 26 - dvadesetšest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) donijela sljedeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA  5. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 
ODRŽANE 28. i 29. DECEMBRA  2009. GODINE  

 
 Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  

Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom br. 001-547/1 od 02.03.2010. godine i 001-547/2 od 
03.03.2010. godine, dostavio predsjedniku Skupštine, Predlog o povlačenju tačaka dnevnog reda, i to: 

- Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora “Budva Holding” d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Odbora direktora preduzeća “Budva 
Holding” d.o.o. Budva; 
 - Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Odbora direktora preduzeća “Budva 
Holding” d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora  “Adriatic Holding” d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Odbora direktora preduzeća “Adriatic 
Holding” d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Odbora direktora preduzeća “Adriatic 
Holding” d.o.o. Budva; 
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- Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao 
člana Odbora direktora preduzeća “Expo Budva” d.o.o. Budva. 

 
Shodno čl. 79. Poslovnika, Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine je dao kratko 

obrazloženje ovih predloga. 
 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora “Budva Holding” d.o.o. Budva. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora  
“Budva Holding” d.o.o. Budva 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Odbora direktora preduzeća “Budva 
Holding” d.o.o. Budva. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju 
Odbora direktora preduzeća “Budva Holding” d.o.o. Budva. 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Odbora direktora preduzeća “Budva 
Holding” d.o.o. Budva. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) prihvatila 
 

 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju 

Odbora direktora preduzeća “Budva Holding” d.o.o. Budva. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora  “Adriatic Holding” d.o.o. Budva. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora   
“Adriatic Holding” d.o.o. Budva 

  
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Odbora direktora preduzeća “Adriatic 
Holding” d.o.o. Budva. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju 
Odbora direktora preduzeća “Adriatic Holding” d.o.o. Budva 
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 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Odbora direktora preduzeća “Adriatic 
Holding” d.o.o. Budva. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju 
Odbora direktora preduzeća “Adriatic Holding” d.o.o. Budva 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 

Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana 
Odbora direktora preduzeća “Expo Budva” d.o.o. Budva. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju 
predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora preduzeća “Expo Budva” d.o.o. Budva 

 
Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisima br. 001-521/4, 001-313/5 i 001-534/2 od 01.03.2010. 

godine i 001-313/7 i 001-542/2 od 02.03.2010. godine  dostavio predsjedniku Skupštine,  Predloge za 
dopunu dnevnog reda i to: 
- Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku KSJP  „Budva“-Budva o kratkoročnom  
zaduženju; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na području 
 Opštine Budva; 
-   Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat.  Parcele 1637 KO Budva); 
-   Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog Odbora KSJP  „Budva“-Budva; 
-   Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog Odbora KSJP  „Budva“-Budva; 
-  Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika Upravnog Odbora JP „Mediteran 

reklame“. 
 

Shodno čl. 79. Poslovnika, Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, je dao kratko 
obrazloženje. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku KSJP  „Budva“-Budva o kratkoročnom  
zaduženju. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” je bilo 2-
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o davanju saglasnosti na 
Odluku KSJP  „Budva“-Budva o kratkoročnom zaduženju 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na području 
Opštine Budva. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” je bilo 2-
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
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Odluku o cijenama komunalnih usluga na području Opštine Budva 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat.  Parcele 1637 KO Budva). 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasao 14 - četrnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o prenosu prava na 
nepokretnosti (dio kat.  Parcele 1637 KO Budva) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog Odbora KSJP  „Budva“-Budva. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 – dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasao 17 - sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o razrješenju člana 
Upravnog Odbora KSJP  „Budva“-Budva 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog Odbora KSJP  „Budva“-Budva. 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 17 - sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o imenovanju člana 
Upravnog Odbora KSJP  „Budva“-Budva. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika Upravnog Odbora JP „Mediteran 
reklame“. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 - osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 2-dva 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) prihvatila 
 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju 
predsjednika Upravnog Odbora JP „Mediteran reklame“ 

 
 Odbornik Božidar Vujičić je, u ime Kluba odbornika SNP-a, predložio da se sa dnevnog reda povuku 
tačke: 

- Predlog Odluke o dugoročnom zaduženju (radi izrade projektne dokumentacije i izgradnje 
postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda i kanalizacione mreže u opštini Budva) i 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na području 

Opštine Budva. 
 
 Odbornik Đorđije Vujović je podržao predlog odbornika Božidara Vujićića o povlačenju tačaka. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog odbornika Božidara Vujičića, za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa 
dnevnog reda povuče tačka: Predlog Odluke o dugoročnom zaduženju (radi izrade projektne 
dokumentacije i izgradnje postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda i kanalizacione mreže u opštini 
Budva). 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
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glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 8 - osam odbornika, “protiv” je bilo 17 - 
sedamnaest i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o dugoročnom zaduženju (radi izrade 
projektne dokumentacije i izgradnje postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda i kanalizacione 

mreže u opštini Budva) 
 
Stavljen je na glasanje Predlog odbornika Božidara Vujičića, za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa 

dnevnog reda povuče tačka: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih 
usluga na području Opštine Budva. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 8 - osam odbornika, “protiv” je bilo 17 - 
sedamnaest i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o 
cijenama komunalnih usluga na području Opštine Budva 

 
 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red. uz napomenu da u nazivima 1. i 2. tačke dnevnog reda, umjesto „kreditnom zaduženju“ treba da 
stoji „dugoročnom zaduženju“, u nazivu tačke 10. dnevnog reda, umjesto kat. parcele 167/1 treba da stoji 1671. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 17 - sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 8 - 
osam odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila sljedeći 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Odluke o dugoročnom zaduženju (radi izrade projektne dokumentacije i izgradnje postrojenja 
za prečišćavanje otpadnih voda i kanalizacione mreže u opštini Budva); 

2. Predlog Odluke o dugoročnom zaduženju (radi završetka radova na izgradnji šetališta u Petrovcu); 
3. Predlog Odluke o pristupanju izmjenama i dopunama Statuta opštine Budva; 
4. Predlog Odluke o pristupanju izmjenama i dopunama Poslovnika o radu Skupštine opštine Budva; 
5. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora opštine Budva za 

2010. godinu; 
6. Predlog Odluke o povećanju kapitala “Budva Holding” d.o.o. Budva; 
7. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio katastarske parcele broj 625/1, KO Bečići); 
8. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (urbanistička parcela br. 

2.22, po DUP-u “Budva centar”); 
9. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (dio kat.parcele 

broj 1930, KO Sveti Stefan); 
10.    Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (dio kat.parcele 

br. 1671, KO Reževići I, radi formiranja urb.parcele br. 52, UP “Skočiđevojka”); 
11. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (kat.parcela br. 561/1 i 

559, obije KO Budva); 
12. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (dio kat.parcele br. 419, 

KO Reževići I, površine 380 m2, za dio kat.parcele br. 416, KO Reževići I, površine 270 m2 ); 
13. Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog plana akcije za mlade opštine Budva; 
14.    Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o mjesnim zajednicama; 
15. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pečatima; 
16. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu na teritoriji opštine Budva; 
17. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o opštinskim i nekategorisanim putevima; 
18. Predlog Odluke o uspostavljanju saradnje između Opštine Budva i Gradske uprave Opštine Kijev; 
19. Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta Javne ustanove Spomen dom “Reževići”; 
20. Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Savjeta Javne ustanove Spomen dom 

“Reževići”; 
21. Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Savjeta Javne ustanove “Muzeji, galerija i 
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biblioteka”; 

22. Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Savjeta Javne ustanove “Grad teatar” 
Budva; 

23. Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Savjeta Javne ustanove Spomen dom 
“Crvena komuna”; 

24. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP “MSC” Budva; 
25. Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora Javnog preduzeća 

“Mediteranski sportski centar” Budva; 
26. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP Sportsko rekreativni centar 

“Budva”; 
27. Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora Javnog preduzeća 

Sportsko rekreativni centar “Budva” Budva; 
28. Predlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog odbora JP “Pogrebne usluge” Budva; 
29. Predlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora JP “Pogrebne usluge” Budva; 
30. Predlog Rješenja o razrješenju predstavnika Opštine Budva u Odboru direktora preduzeća “Expo 

Budva” d.o.o. Budva; 
31. Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog Odbora KSJP  „Budva“ - Budva; 
32. Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora KSJP „Budva“ – Budva; 
33. Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju (predsjednika Upravnog Odbora JP „Mediteran 

reklame“); 
34. Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora “Budva Holding” d.o.o. Budva; 
35. Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora  “Adriatic Holding” d.o.o. Budva; 
36.    Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku KSJP „Budva“-Budva o kratkoročnom zaduženju; 
37. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na području Opštine 

Budva; 
38. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat.parcele 1637 KO Budva). 

 
 
 

1. 
Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o dugoročnom zaduženju (radi 

izrade projektne dokumentacije i izgradnje postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda i kanalizacione 
mreže u opštini Budva). 

  
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. 
  
 Odbor za Statut i propise i  Odbor za finansije, privredu i razvoj, razmatrali  su Predlog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo Backović, 
Đorđije Pribilović, Stevan Džaković, Božidar Vujičić, Tijana Kotarac, Đorđije Vujović i Branislava Dapčević 
a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Tomislav Erstić, predstavnik WTE Wassertechnik GmbH,  
Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Lazar Rađenović, potpredsjednik Opštine i Marko Vujović, 
predstavnik Sekretarijata za privredu i finansije. 
 

Odbornik Đorđije Pribilović je istakao da će glasati protiv usvajanja ove Odluke. 
Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, predložio da se glasanje povodom ove 

tačke dnevnog reda izvrši prozivkom.  
Odbornik Đorđije Vujović je podržao predlog odbornika Mijomira Pejovića da se glasanje izvrši 

prozivkom. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o dugoročnom zaduženju (radi izrade projektne 
dokumentacije i izgradnje postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda i kanalizacione mreže u opštini 
Budva). 

 



 10 
Na predlog Kluba odbornika SNP-a,  glasanje se vršilo prozivkom. 
 
Prije prelaska na glasanje povodom ove tačke dnevnog reda, odbornici opozicije, osim odbornika 

Stevana Džakovića, napustili su Skupštinsko zasijedanje. 
 
Za usvajanje ove Odluke glasali su odbornici: Andrić Dušan, Anđus Vido, Vučetić Vesna, Dapčević 

Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Zec Marko, Ljubanović Krsto, Marotić Danijela, Mitrović-Milić 
Anita, Nikolić Duško, Popović Srđa, Srzentić Jelena, Stojanović Marina, Trnski Igor i Hadžić Dragan. 

 Protiv usvajanja ove Odluke glasao je odbornik Stevan Džaković. 

Uzdržana je bila odbornica Tijana Kotarac. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 18 - osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” je bio 1 - jedan 
odbornik i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O DUGOROČNOM ZADUŽENJU (RADI IZRADE PROJEKTNE 
DOKUMENTACIJE I IZGRADNJE POSTROJENJA ZA PREČIŠĆAVANJE OTPADNIH VODA I 

KANALIZACIONE MREŽE U OPŠTINI BUDVA) 
 
 
 U 16,22 časova prekinut je rad 6. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će se 
zasijedanje nastaviti sjutra, 04.03.2010. godine sa početkom u 12,00 časova. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
NASTAVAK 6. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRZANE 04. MARTA 2010. GODINE 
U VELIKOJ SALI SKUPSTINE OPŠTINE BUDVA, SA POCETKOM U 12,20 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan      10. Kotarac Tijana 
2. Backović Mihailo      11. Ljubanović Krsto 
3. Vujičić Božidar      12. Nikolić Duško 
4. Vučetić Vesna      13. Pejović Mijomir 
5. Dapčević Branislava    14. Popović Srđa 
6. Delić Radovan      15. Rađenović Krsto 
7. Duletić Srđan      16. Srzentić Jelena 
8. Đurić Marko      17. Stojanović Marina 
9. Zec Marko      18. Trnski Igor 
     19. Hadžić Dragan  
    

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Anđus Vido     7. Mitrović-Milić Anita 
2. Vujović Đorđije     8. Mihović Rajko 
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3. Vuković Marko     9. Petković Ante 
4. Vučković Nikola     10. Pinjatić Đorđe 
5. Gregović Jovan     11. Pribilović Đorđije 
6. Marotić Danijela     12. Tičić Milan 
        13. Džaković Stevan 

 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje19 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

Prije prelaska na rad, odbornik Mijomir Pejović je obavijestio prisutne da, na osnovu člana 46. Statuta 
Opštine Budva, prilikom glasanja povodom odluka o zaduživanju, Skupština odlučuje većinom glasova 
ukupnog broja odbornika, tako da Odluka o dugoročnom zaduženju (radi izrade projektne dokumentacije i 
izgradnje postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda i kanalizacione mreže u opštini Budva), nije donešena u 
skladu sa Statutom, a samim tim i ništavna, jer je za usvajanje ove odluke glasalo 16 od ukupno 32 odbornika. 
 
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović, je konstatovao da Odluka o dugoročnom zaduženju (radi izrade 
projektne dokumentacije i izgradnje postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda i kanalizacione mreže u 
opštini Budva), nije izglasana u Skladu sa članom 46. Statuta Opštine Budva, te se smatra da Skupština nije 
usvojila istu. 
 
 

2. 
Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o dugoročnom zaduženju (radi 

završetka radova na izgradnji šetališta u Petrovcu). 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: 
Danijela Marotić, Anita Mitrović-Milić, Đorđije Pribilović, Jovan Gregović, Vido Anđus i Đorđije Vujović, 
tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Đorđije Pribilović, 
Krsto Rađenović, Božidar Vujičić, Jovan Gregović, Đorđije Vujović, Srđa Popović, Dušan Andrić, Mijomir 
Pejović i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik 
OO SNP-a, Marko Vujović, predstavnik Sekretarijata za privredu i finansije i Milenko Medigović, 
potpredsjednik Opštine,  
 
  Odbornik Božidar Vujičić je, u ime Kluba odbornika SNP-a, naglasio da će odbornici ove partije biti 
uzdržani prilikom glasanja povodom ove odluke. Takođe je predložio da se, u formi Zaključka, predvidi 
obaveza Sekretarijata za privredu i finansije da dostavi saglasnost Vlade za ovo zaduženje na nekoj od 
narednih sjednica Skupštine. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o dugoročnom zaduženju (radi završetka radova na 
izgradnji šetališta u Petrovcu). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O DUGOROČNOM ZADUŽENJU  
(RADI ZAVRŠETKA RADOVA NA IZGRADNJI ŠETALIŠTA U PETROVCU) 

 



 12 
   Na molbu sekretara Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti, predsjedavajući Krsto 
Ljubanović je predložio da se, nakon ove tačke, razmatra tačka 13. dnevnog reda, što su odbornici prihvatili. 

 
13. 

Prešlo se na razmatranje trinaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog plana 
akcije za mlade opštine Budva. 

 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za društvene djelatnosti razmatrali su Predlog akta i izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Srđa Popović, 
Mihailo Backović, Tijana Kotarac, Radovan Delić, Đorđije Pribilović i Božidar Vujičić, a od ostalih prisutnih 
na sjednici su učestvovali: Rajko Kuljača, predsjednik Opštine, Aleksandra Marić, predstavnica Foruma MNE, 
Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Dragoljub Marković, predstavnik JP »Morsko dobro«,  
 

Odbornik Božidar Vujičić je predložio da se, prilikom glasanja povodom ove odluke, donese i 
Zaključak da se barem jednom godišnje, u cilju što bolje realizacije ove odluke, podnese Skupštini Izvještaj o 
realizaciji ovog Programa i koji su problemi, što su odbornici prihvatili. 
 

Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je konstatovao da ne postoji kvorum kako bi se izvršilo glasanje po 
ovoj tački dnevnog reda, tako da je u 17,40 časova odredio pauzu u trajanju do 18,15 časova. 

 
 
 

(Pauza je trajala od 17,40 časova do 18,25 časova) 
 
        Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

  
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
         
1. Andrić Dušan      12. Kotarac Tijana 
2. Anđus Vido      13. Ljubanović Krsto 
3. Backović Mihajlo      14. Marotić Danijela 
4. Vujičić Božidar      15. Mitrović-Milić Anita 
5. Vučetić Vesna      16. Nikolić Duško 
6. Gregović Jovan      17. Pejović Mijomir 
7. Dapčević Branislava     18. Popović Srđa 
8. Delić Radovan            19. Pribilović Đorđije 
9. Duletić Srđan      20. Rađenović Krsto 
10. Đurić Marko      21. Srzentić Jelena 
11. Zec Marko       22. Stojanović Marina 
   23. Trnski Igor 

       
                                                          ODSUTNI ODBORNICI: 

  
1. Vujović Đorđije      5. Petković Ante 
2. Vuković Marko      6. Pinjatić Đorđe 
3. Vučković Nikola      7. Tičić Milan 
4. Mihović Rajko      8. Hadžić Dragan 

9. Džaković Stevan 
   
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
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Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog plana akcije za mlade opštine 
Budva, uz Zaključak da se Skupštini barem jednom godišnje podnese Izvještaj o realizaciji ove odluke. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, “protiv” je bio 1-
jedan odbornik i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O USVAJANJU LOKALNOG PLANA AKCIJE ZA MLADE OPŠTINE BUDVA 
 
Prije prelaska na razmatranje treće tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  3. i 4. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  3. i 4. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 – dvadesettri odbornika, „za“ je glasalo 18 – osamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 5 – pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 3. i 4. dnevnog reda 

 
 
 Prešlo se na razmatranje 3. i 4. tačke dnevnog reda: 

3. Predlog Odluke o pristupanju izmjenama i dopunama Statuta opštine Budva i 
4. Predlog Odluke o pristupanju izmjenama i dopunama Poslovnika o radu Skupštine opštine 
Budva. 

   
 Predlagači ovih akata  su odbornici SO Budva, a predstavnik  predlagača je Krsto Ljubanović, 
predsjednik Skupštine. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predloge akata i Izvještaji ovih 
Odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić a od ostalih 

prisutnih na sjednici su učestvovao je Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o pristupanju izmjenama i dopunama Statuta opštine 

Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, “protiv” je bio 1-
jedan odbornik i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O PRISTUPANJU IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA OPŠTINE BUDVA 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o pristupanju izmjenama i dopunama Poslovnika o radu 

Skupštine opštine Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” je bio 1-
jedan odbornik i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O PRISTUPANJU IZMJENAMA I DOPUNAMA  
POSLOVNIKA O RADU SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA 
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5. 
Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 

usvajanju Programa uređenja prostora opštine Budva za 2010. godinu. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aleksandar Tičić, v.d. direktora 
Agencije za planiranje prostora. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za planiranje i uređenje 
prostora razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Đorđije Pribilović, 
Krsto Rađenović i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Mihailo Kapisoda, 
glavni administrator i Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a.  
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o usvajanju Programa uređenja 
prostora opštine Budva za 2010. godinu. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O USVAJANJU PROGRAMA UREĐENJA 
PROSTORA OPŠTINE BUDVA ZA 2010. GODINU 

 
 U 19,03 časova prekinut je rad 6. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će 
odbornici biti blagovremeno obaviješteni o nastavku zasijedanja. 
 
NASTAVAK 6. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRZANE 10. MARTA 2010. GODINE 
U VELIKOJ SALI SKUPSTINE OPŠTINE BUDVA, SA POCETKOM U 10,20 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan      12. Mihović Rajko 
2. Backović Mihailo      13. Nikolić Duško 
3. Vujović Đorđije      14. Pejović Mijomir 
4. Vučetić Vesna      15. Popović Srđa 
5. Dapčević Branislava    16. Pribilović Đorđije 
6. Delić Radovan      17. Rađenović Krsto 
7. Duletić Srđan      18. Srzentić Jelena 
8. Zec Marko      19. Stojanović Marina 
9. Ljubanović Krsto      20. Trnski Igor  
10. Marotić Danijela      21. Hadžić Dragan  
11. Mitrović-Milić Anita    22. Džaković Stevan 
   
    

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Anđus Vido     6. Đurić Marko 
2. Vujičić Božidar     7. Kotarac Tijana 
3. Vuković Marko     8. Petković Ante 
4. Vučković Nikola     9. Pinjatić Đorđe 
5. Gregović Jovan     10. Tičić Milan 
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Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

6. 
Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o povećanju kapitala “Budva 

Holding” d.o.o. Budva. 
 
Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Lazar Rađenović, direktor “Budva 

Holding” d.o.o. Budva. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za finansije, privredu i 
razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigali odbornici Marko 

Đurić, Marko Vuković i Tijana Koarac, tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Krsto Rađenović i 
Đorđije Pribilović. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o povećanju kapitala “Budva Holding” d.o.o. Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” je bio 1-jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O POVEĆANJU KAPITALA “BUDVA HOLDING” D.O.O. BUDVA 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Vido 

Anđus, tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 
Prije prelaska na razmatranje sedme tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  7., 8., 9. i 10. te 
da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  7., 8., 9. i 10. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, „za“ je glasalo 20 – dvadeset odbornika, „protiv“ je bilo 6- šest 
odbornika i „uzdržanih“ nije bilo) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 7., 8., 9. i 10. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 

7. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio katastarske parcele broj 625/1, KO 
Bečići); 
8. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (urbanistička 
parcela br. 2.22, po DUP-u “Budva centar”); 
9. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (dio 
kat.parcele broj 1930, KO Sveti Stefan) i 

  10. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (dio 
kat.parcele br. 1671 KO Reževići I, radi formiranja urb.parcele br. 52, UP “Skočiđevojka”). 

  
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
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 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge akata i Izvještaji ovih Odbora su dostavljeni odbornicima. 
  
 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Jovan 
Gregović, tako da sjednici prisustvuje 27 odbornika. 

 
Odbornica Branislava Dapčević je, u ime Kluba odbornika SDP-a, istakla da će odbornici ove partije 

biti uzdržani prilikom glasanja po tački 8. dnevnog reda. 
 
Odbornik Krsto Rađenović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, predložio da se glasanje povodom tačke 

8. dnevnog reda izvrši prozivkom.  
 
  
 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije Vujović,  
Stevan Džaković, Đorđije Pribilović, Mihailo Backović, Krsto Ljubanović, Srđa Popović, Krsto Rađenović, 
Jovan Gregović i Branislava Dapčević, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a. 
 
   Odbornik Srđa Popović je, u ime Kluba odbornika DPS-a, prije prelaska na glasanje, zatražio pauzu u 
trajanju od 10 minuta. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je prihvatio predlog Kluba odbornika DPS-a, i u 12,15 časova, 
odredio pauzu do 12,30 časova. 

 
(Pauza je trajala od 12,15 časova do 12,55 časova) 

 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio katastarske parcele 

broj 625/1, KO Bečići). 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI 
 (DIO KATASTARSKE PARCELE BROJ 625/1, KO BEČIĆI) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog 

nadmetanja (urbanistička parcela br. 2.22, po DUP-u “Budva centar”). 
 
Glasanje se vršilo prozivkom. 
 
Za usvajanje ove Odluke glasali su odbornici: Andrić Dušan, Anđus Vido, Vuković Marko, Vučetić 

Vesna, Delić Radovan, Zec Marko, Marotić Danijela, Mitrović-Milić Anita, Nikolić Duško, Popović Srđa, 
Srzentić Jelena, Stojanović Marina, Trnski Igor i Hadžić Dragan. 

Protiv usvajanja ove Odluke glasali su odbornici: Backović Mihailo, Vujović Đorđije, Gregović Jovan, 
Pejović Mijomir, Pribilović Đorđije, Rađenović Krsto i Džaković Stevan. 

Uzdržani su bili odbornici: Dapčević Branislava, Duletić Srđan, Đurić Marko i Ljubanović Krsto.
  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14 – četrnaest odbornika, “protiv” je bilo 7 – 
sedam odbornika i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
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ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI PUTEM JAVNOG NADMETANJA 
(URBANISTIČKA PARCELA BR. 2.22, PO DUP-U “BUDVA CENTAR”) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele (dio kat.parcele broj 1930 KO Sveti Stefan). 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE (DIO KAT.PARCELE BROJ 1930 KO SVETI STEFAN) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele (dio kat.parcele br. 1671 KO Reževići I, radi formiranja urb.parcele br. 52, UP 
“Skočiđevojka”). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE (DIO KAT.PARCELE BR. 1671 KO REŽEVIĆI I, RADI FORMIRANJA URB.PARCELE BR. 

52, UP  “SKOČIĐEVOJKA”) 
 

Prije prelaska na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  11. i 12. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  11. i 12. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo 18 – osamnaest odbornika, „protiv“ je bio 1 – jedan 
odbornik i „uzdržanih“ je bilo 6 – šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 11. i 12. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 

11. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (kat.parcela br. 
561/1 i 559, obije KO Budva) i 
12. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (dio kat.parcele br. 
419 KO Reževići I, površine 380 m2, za dio kat.parcele br. 416 KO Reževići I, površine 270 m2 ); 

 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge akata i Izvještaji ovih Odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke 

parcele (kat.parcela br. 561/1 i 559, obije KO Budva). 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15 – petnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
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“uzdržanih” je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE PARCELE 
(KAT.PARCELA BR. 561/1 I 559, OBIJE KO BUDVA) 

 
 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke 
parcele (dio kat.parcele br. 419 KO Reževići I, površine 380 m2, za dio kat.parcele br. 416 KO Reževići 
I, površine 270 m2 ). 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 – dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE PARCELE 
 (DIO KAT.PARCELE BR. 419 KO REŽEVIĆI I, POVRŠINE 380 m2, ZA DIO KAT.PARCELE BR. 416 

KO REŽEVIĆI I, POVRŠINE 270 m2 ) 
 

14. 
Prešlo se na razmatranje četrnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke 

o mjesnim zajednicama. 
 
Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima. 
 
   U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Jovan Gregović, 
Stevan Džaković i Srđa Popović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o mjesnim zajednicama. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 2-dva 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O MJESNIM ZAJEDNICAMA 
 

15. 
Prešlo se na razmatranje petnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o pečatima. 
 
Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima. 
 
   U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Krsto Rađenović. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pečatima. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 13 – trinaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 
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ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O PEČATIMA 

 
 

16. 
Prešlo se na razmatranje šesnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 

komunalnom redu na teritoriji opštine Budva. 
 
Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 

Sekretarijata za komunalno-stambene poslove. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
   U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornci: Mijomir Pejović i Stevan Džaković, a 
od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu na 
teritoriji opštine Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 15 – petnaest odbornika, “protiv” je bilo 2-dva 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOM REDU  
NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA 

 
17. 

Prešlo se na razmatranje sedamnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Odluke o opštinskim i nekategorisanim putevima. 

 
Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 

Sekretarijata za komunalno-stambene poslove. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
   U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornci: Stevan Džaković i Jovan Gregović a 
od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o opštinskim i 
nekategorisanim putevima. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OPŠTINSKIM  

I NEKATEGORISANIM PUTEVIMA 
 

18. 
Prešlo se na razmatranje osamnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o uspostavljanju saradnje 

između Opštine Budva i Gradske uprave Opštine Kijev. 
 
Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, šef Kabineta 

predsjednika.  Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za međuopštinsku i međunarodnu saradnju razmatrali su Predlog 
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akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
   U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornci: Mihailo Backović, Krsto Ljubanović, 
Đorđije Pribilović, Srđa Popović, Mijomir Pejović, Jovan Gregović, Tijana Kotarac, Stevan Džaković i a od 
ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 

Odbornici PZP-a, Mihailo Backović i Stevan Džaković su naglasili da će glasati protiv usvajanja ove 
odluke. 

Odbornik Đorđije Pribilović je naglasio da će glasati za usvajanje ove odluke. 
Odbornici Mijomir Pejović i Jovan Gregović su, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakli da će odbornici 

ove partije glasati za usvajanje ove odluke. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o uspostavljanju saradnje između Opštine Budva i 
Gradske uprave Opštine Kijev. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 2- dva 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O USPOSTAVLJANJU SARADNJE IZMEĐU OPŠTINE BUDVA 
 I GRADSKE UPRAVE OPŠTINE KIJEV 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je, u 15,30 časova, odredio pauzu do 17,00 časova. 

 
(Pauza je trajala od 15,30 časova do 17,15 časova) 

 
        Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

  
 

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

         
12. Andrić Dušan      13. Marotić Danijela 
13. Anđus Vido      14. Mitrović – Milić Anita 
14. Vuković Marko      15. Mihović Rajko 
15. Vučetić Vesna      16. Nikolić Duško 
16. Gregović Jovan      17. Pejović Mijomir 
17. Dapčević Branislava     18. Popović Srđa 
18. Delić Radovan      19. Pribilović Đorđije 
19. Duletić Srđan            20. Rađenović Krsto 
20. Đurić Marko      21. Srzentić Jelena 
21. Zec Marko       22. Stojanović Marina 
22. Kotarac Tijana      23. Trnski Igor 
23. Ljubanović Krsto      24. Hadžić Dragan 

       
                                                           ODSUTNI ODBORNICI: 

  
5. Backović Mihailo      5. Petković Ante 
6. Vujičić Božidar      6. Pinjatić Đorđe 
7. Vujović Đorđije      7. Tičić Milan 
8. Vučković Nikola      8. Džaković Stevan 
   
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 24 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 

Prije prelaska na razmatranje devetnaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
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efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  19., 20., 21., 
22., 23., 24., 25., 26., 27., 28., 29., 30., 31., 32., 33. 34 i 35. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje 
odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  19., 20., 21., 22., 23., 24., 25., 26., 27., 

28., 29., 30., 31., 32., 33. 34 i 35. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo 20 – osamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i 
„uzdržanih“ je bilo 4 – četiri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 19., 20., 21., 22., 23., 24., 25., 26., 27., 28., 29., 30., 31., 

32., 33. 34. i 35. dnevnog reda 
 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 

19. Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta Javne ustanove Spomen dom “Reževići”; 
20.  Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Savjeta Javne ustanove Spomen dom 
“Reževići”; 
21. Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Savjeta Javne ustanove “Muzeji, 
galerija i biblioteka”; 
22. Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Savjeta Javne ustanove “Grad teatar” 
Budva; 
23.  Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Savjeta Javne ustanove Spomen dom 
“Crvena komuna”; 
24. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP “MSC” Budva; 
25. Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora Javnog preduzeća 
“Mediteranski sportski centar” Budva; 
26. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP Sportsko rekreativni centar 
“Budva”; 
27. Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora Javnog preduzeća 
Sportsko rekreativni centar “Budva” Budva; 
28. Predlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog odbora JP “Pogrebne usluge” Budva; 
29. Predlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora JP “Pogrebne usluge” Budva; 
30. Predlog Rješenja o razrješenju predstavnika Opštine Budva u Odboru direktora preduzeća “Expo 
Budva” d.o.o. Budva; 

   31. Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog Odbora KSJP  „Budva“-Budva; 
   32. Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog Odbora KSJP  „Budva“-Budva; 
   33. Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju (predsjednika Upravnog Odbora JP „Mediteran  
reklame“); 

34.  Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora “Budva Holding” d.o.o. Budva; 
35.  Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora  “Adriatic Holding” d.o.o. Budva. 

 
Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnici  predlagača su:  Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti, za tačke 19., 20., 21., 22., 23., 24., 25., 26. i 27.; Aco 
Ognjenović, sekretar Sekretarijata za komunalno-stambene poslove, za tačke 28., 29., 31. i 32. Novak Klisić, 
sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, za tačku 30., 34. i 35. i Mihailo Đurović, sekretar Sekretarijata za 
privredu i finansije, za tačku 33. 
 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predloge akata i Izvještaji ovih 
Odbora su dostavljeni odbornicima. 
  
 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovaoje odbornik Srđa Popović a od ostalih prisutnih na 
sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
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Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta Javne ustanove Spomen 

dom “Reževići”. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA SAVJETA JAVNE USTANOVE SPOMEN DOM “REŽEVIĆI” 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Savjeta Javne 
ustanove Spomen dom “Reževići”. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O IZMJENI I DOPUNI RJEŠENJA O IMENOVANJU SAVJETA  
JAVNE USTANOVE SPOMEN DOM “REŽEVIĆI” 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Savjeta Javne 

ustanove “Muzeji, galerija i biblioteka”. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DOPUNI RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA SAVJETA JAVNE USTANOVE 
“MUZEJI, GALERIJA I BIBLIOTEKA” 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Savjeta Javne 

ustanove “Grad teatar” Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DOPUNI RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA SAVJETA  
JAVNE USTANOVE “GRAD TEATAR” BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Savjeta Javne 

ustanove Spomen dom “Crvena komuna”. 
 
 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DOPUNI RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA SAVJETA JAVNE USTANOVE  
SPOMEN DOM “CRVENA KOMUNA” 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP 

“MSC” Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
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“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE DIREKTORA JP “MSC” BUDVA 
 

Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Upravnog 
odbora Javnog preduzeća “Mediteranski sportski centar” Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DOPUNI RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA  
JAVNOG PREDUZEĆA “MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR” BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP 

Sportsko rekreativni centar “Budva”. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE DIREKTORA  
JP SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR “BUDVA” 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju članova Upravnog 

odbora Javnog preduzeća Sportsko rekreativni centar “Budva” Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DOPUNI RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA  
JAVNOG PREDUZEĆA SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR “BUDVA” BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog odbora JP “Pogrebne 

usluge” Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA  
JP “POGREBNE USLUGE” BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora JP “Pogrebne 

usluge” Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA  
JP “POGREBNE USLUGE” BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o razrješenju predstavnika Opštine Budva u Odboru 

direktora preduzeća “Expo Budva” d.o.o. Budva. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

 RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU PREDSTAVNIKA OPŠTINE BUDVA U ODBORU DIREKTORA 
PREDUZEĆA “EXPO BUDVA” D.O.O. BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog Odbora KSJP  „Budva“-

Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA KSJP  „BUDVA“-BUDVA 
 

Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog Odbora KSJP  „Budva“-
Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA KSJP  „BUDVA“-BUDVA 
 

 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik 
Mihailo Backović, tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju (predsjednika Upravnog 

Odbora JP „Mediteran  reklame“). 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 
 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU  
(PREDSJEDNIKA UPRAVNOG ODBORA JP „MEDITERAN  REKLAME“) 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora “Budva Holding” 

d.o.o. Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 
 
RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA “BUDVA HOLDING” D.O.O. BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora  “Adriatic 

Holding” d.o.o. Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 
 
RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA  “ADRIATIC HOLDING” D.O.O. 
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BUDVA 

 
 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Stevan 
Džaković, tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 

36. 
Prešlo se na razmatranje tridesetšeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na 

Odluku KSJP „Budva“-Budva o kratkoročnom zaduženju. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Mijomir Pejović, 
Mihailo Backović, Stevan Džaković, Jovan Gregović, Tijana Kotarac, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Aco Ognjenović, sekretar Sekretarijata za komunalno-
stambene poslove i Đorđe Medin, direktor KSJP »Budva«. 
 
 Mihailo Đurović, sekretar Sekretarijata za privredu i finansije je naglasio da u nazivu odluke treba brisati 
riječ »kratkoročnom«. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku KSJP „Budva“-Budva o 
zaduženju. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetdčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 2-
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU KSJP „BUDVA“- BUDVA O 
ZADUŽENJU 

 
 
 

37. 
Prešlo se na razmatranje tridesetsedme tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

na Odluku o cijenama komunalnih usluga na području Opštine Budva. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambene poslove.  

 
Na tekst Predloga Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva podneseni su: Amandmani od strane Kluba odbornika SNP-a, zavedeni pod 
brojevima 0101-68/1, 0101-68/2, 0101-68/3, 0101-68/4, 0101-68/5, 0101-68/6, 0101-68/7, 0101-68/8, 0101-
68/9, 0101-68/10, 0101-68/11, 0101-68/12, 0101-68/13, 0101-68/14 i 0101-68/15 od 02.03.2010. godine i 
0101-76/1, 0101-76/2,  0101-76/3,  0101-76/4,  0101-76/5,  0101-76/6, 0101-76/7,  0101-76/8,  0101-76/9,  
0101-76/10 i  0101-76/11, od 03.03.2010. godine i isti su dostavljeni oidbornicima. Takođe su dostavljena i 
mišljenja predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi navedenih amandmana, br.001-555/1, 001-555/2, 001-
555/3, 001-555/4, 001-555/5, 001-555/6, 001-555/7, 001-555/8, 001-555/9, 001-555/10, 001-555/11, 001-
555/12, 001-555/13, 001-555/14 i 001-555/15, 001-567/1,  001-567/2,  001-567/3, 001-567/4,  001-567/5, 
001-567/6, 001-567/7,  001-567/8, 001-567/9, 001-567/10 i 001-567/11, od 03.03.2010. godine.      
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambene 
djelatnosti  razmatrali  su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni. Amandmane, podnesene od 
strane Kluba odbornika SNP-a, razmatrali su Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj, i 
Izvještaji ovih Odbora su dostavljeni odbornicima. 
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 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Tijana Kotarac, 
Mihailo Backović, Rajko Mihović, Đorđije Pribilović, Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Đorđe Medin, direktor KSJP »Budva«. 
 

Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o ovoj tački dnevnog reda, prethodno izjasnila 
o amandmanima podnesenim od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
Prije prelaska na glasanje, odbornici opozicije su napustili Skupštinsko zasijedanje. 

 
  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/2, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/2, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/3, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/3, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/4, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/4, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/5, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
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nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/5, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/6, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/6, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/7, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/7, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 
 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/8, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/8, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/9, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/9, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/10, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/10, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
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  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/11, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/11, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/12, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/12, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 
 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/13, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/13, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/14, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/14, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-68/15, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-68/15, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-76/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
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 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 - sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-76/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-76/2, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-76/2, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-76/3, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-76/3, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-76/4, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-76/4, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-76/5, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-76/5, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-76/6, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-76/6, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
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  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-76/7, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-76/7, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-76/8, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-76/8, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-76/9, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-76/9, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-76/10, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-76/10, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama 
komunalnih usluga na području Opštine Budva, br. 0101-76/11, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 17 
- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na 

području Opštine Budva, br. 0101-76/11, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih 

usluga na području Opštine Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je jednoglasno (ukupno je glasalo 17 - 
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sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O CIJENAMA KOMUNALNIH 
USLUGA NA PODRUČJU OPŠTINE BUDVA 

 
 
 
 
 
 

38. 
Prešlo se na razmatranje tridesetosme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava na 

nepokretnosti (dio kat.parcele 1637 KO Budva). 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata 
za zaštitu imovine. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambene 
djelatnosti  razmatrali  su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.  
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat.parcele 1637 
KO Budva). 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je jednoglasno (ukupno je glasalo 17 - 

sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) usvojila 

 
ODLUKA O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI (DIO KAT.PARCELE 1637 KO BUDVA) 

 
 
 

          Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednik Skupštine je zaključio 6. sjednicu SO 
Budva u 21,21 časova.      
                                             
 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                                Krsto Ljubanović
   
                                                                                                                
                                                                                                                               
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Isidora Varga                                          Lidija Zirojević 
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